
Zpravodaj 08/2003 – říjen
Milí Příbramáci,
v obci se zase děje něco nového. Instalují se svodidla podél silnice mezi Brodkem a Dědinou. Ve skalkách se
začalo s vodovodními přípojkami. Firma DIS odvozila skládku zeminy za vesnicí. Kdo prochází ulicemi obce si
také jistě všimne, že spousta věcí zatím není v pořádku. Zaměřme se nyní na čistotu prostředí v Příbrami. Na
obecních i soukromých pozemcích rezivějí vraky aut, někdo si klidně u domu pěstuje skládku odpadů, železného
šrotu, stavební suti či nepotřebného nebo dlouhodobě nevyužitého stavebního materiálu. Takové předměty a
hromady hyzdí tvář naší obce a je potřeba s nimi skoncovat. Zastupitelé se dohodli, že budou obec postupně
procházet, po jednotlivých ulicích a uličkách, a zaregistrují nedostatky. Pak budou působit na obyvatele a snažit se,
aby občané okolí domů uklidili. Úklid začne na Brodku, v ulici Ve vilách, pak budou následovat další ulice. Akce
nebude jednorázová, chceme se k ní průběžně vracet, aby pořádek a čistota v ulicích byli běžnou součástí života v
obci.

Dohlížet na kulturu životního prostředí v obci dostal na starost nový člen zastupitelstva, p. Josef Patočka. Jeho
úkolem bude, mimo jiné, zabezpečení parkové úpravy návsi a vybudování dětského hřiště.

 

NALÉHAVÝ VZKAZ
Vážený držiteli obecní kroniky, přestože neznáme Vaše jméno, je jasné, že jste Příbramák, protože pro cizí je
kronika v podstatě bezcenná. Jsou pravděpodobné tři důvody, proč je kronika nezvěstná:

1. jsou v ní pro někoho nepohodlné, nežádoucí informace,
2. zapomněl jste, že kronika leží někde u Vás doma,
3. jste vášnivý milovník historie – sběratel knih a nechcete se kronikou rozloučit.

Ať jsou Vaše pohnutky jakékoliv, zamyslete se, zda je morální z Vašich subjektivních důvodů navždycky pohřbít
záznamy části historie Příbrami od roku 1945. Všechny překážky navrácení kroniky se dají nějak odstranit:
vymazat „citlivou“ informaci, pořádně prohledat dům a vzpomenout si, kdy jste kroniku viděl naposled, pořídit si
kopie článků pro domácí historické studium. Už minulý měsíc jme nabízeli, že kroniku lze anonymně poslat na
obecní úřad a to stále platí. Kronika má sloužit všem, pro zachování paměti obce. Nikdo z ní nechce vytahovat
informace a zneužívat je, nikdo v ní nehledá senzace a pomluvy. Vážený držiteli, vzpamatujte se konečně a vraťte
kroniku, aby v ní další generace mohly pokračovat a brát si z ní ponaučení. Je to nejcennější kniha Příbrami.

(mu)

 

LOUPEŽ V SAMOOBSLUZE
Když zaměstnanci naší prodejny potravin přišli 15. září do práce, čekalo je velmi nemilé překvapení. Zadní dveře
budovy byly vylomeny, po zemi se válelo rozházené zboží, papíry, krabice, mezi tím bláto. Obchod přes noc někdo
vykradl a odnesl si zboží za necelých 20000 Kč. Zloděj pobral od každého druhu něco: cigarety, alkohol, kávu,
uzeniny, sýry, konzervy, olej, žvýkačky, jako by si chtěl zásobit domácnost na horší časy. „Během doby, kdy
pracuji v prodejně potravin, pamatuji nejméně 10 vloupání,“ řekla současná vedoucí p. Stromecká. „Vloni k
žádnému nedošlo, letos je to první případ. A doufáme, že poslední.“ V minulosti se p. Stromecké třikrát podařilo
zadržet zloděje při útěku s uloupenými potravinami.

Obecní zastupitelstvo ihned po loupeži uvolnilo finanční prostředky z účtu prodejny a v samoobsluze bylo
instalováno dvojité poplašné zařízení. Protože i ve škole je cenné vybavení, které by mohlo někoho zlákat, byl
zabezpečovací systém instalován jak ve škole tak školce. Oba obecní objekty jsou teď tedy elektronicky chráněny,
sice pozdě, ale přece.

(ju)

 

JAK POKRAČUJÍ VODOVODNÍ PŘÍPOJKY
V minulém čísle jsme Vás informovali o stavu obecního vodovodu a nyní uvádíme další podrobnosti. Ihned po
zajištění dostatku vody (napojením páteřového rozvodu obecního vodovodu na západní ivančický přivaděč koncem



července t.r.) se rozběhla hromadná akce občanů a obecního úřadu za účelem provedení přípojek k občanům, kteří
projevili zájem.

K dnešnímu dni je registrováno 39 žadatelů. 37 žadatelů má schválené stavební povolení včetně projektu a dalších
nutných dokumentů. Většinu těchto stavebních povolení a projektů zařizoval pan starosta, za což mu náleží
poděkování.

V pondělí 20. 10. 2003 v 8:00 začíná firma p. Soukupa ze Zbýšova kopat přípojky pro občany v části zvané
„Skalky“. V této části obce, kde je 15 zájemců, se bude začínat „od shora“ tedy u p. Uhlířové a bude se pokračovat
směrem dolů. Občané mají možnost využít služeb p. Soukupa a mohou se domluvit osobně ráno v pondělí nebo
telefonicky (606 741 190).

Od poloviny týdne tedy asi od středy 23. 10. 2003 přislíbila firma p. Hlavoňe z Rosic, že započne práce u zájemců,
kteří bydlí podél hlavní silnice. Vzhledem k tomu, že přerušení provozu na hlavní silnici je dosti problematické,
bude tato firma v částech podél hlavní silnice provádět protlaky pod vozovkou zařízením zvaném krtek. Občané,
kteří mají zájem o služby firmy p. Hlavoně, mohou ho kontaktovat na tel. čísle 602 507 696.

Připojením 39 zájemců na páteřový rozvod samozřejmě nekončí aktivita zdejšího zastupitelstva. Zastupitelstvo
obce si je vědomo, že kvalita vody je velmi špatná a má eminentní zájem na dobudování obecního vodovodu a
napojení všech zájemců. Již proběhlo několik jednání s firmou AP INVESTING Brno s cílem získání dotací na 2. a
3. etapu obecního vodovodu. Ohledně této akce se musí do konce ledna vyřídit veškerá dokumentace, např. územní
rozhodnutí atd., aby se mohlo zažádat o dotace na příští rok. Budeme se snažit aby v příštím roce započali práce na
dalších etapách vodovodu a všichni zájemci měli co nejdříve možnost se napojit.
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OHLÉDNUTÍ ZA KRISTIÁNEM
V sobotu 18. 10. zorganizovala p. Trávničková zájezd do Mahenova divadla v Brně. Autobus byl téměř plný,
zúčastnilo se nás 37. Zdá se, že hodně občanů považuje za dobrý způsob trávení volného času dát se občas do gala
a vyrazit za kulturou. Muzikál Kristián nás příjemně pobavil inteligentním humorem a potěšil nás příjemnými
melodiemi, které nestárnou. Některé písně (Jen pro ten dnešní den, Dívka v modrém) jsou dodnes oblíbenými
evergreeny. Sezónní zájezdy do divadla by se mohly stát novou příbramskou tradicí.

(ju)

 



J. Farkas

 

OZNÁMENÍ, ZAJÍMAVOSTI, REKLAMA
AEROBIK

Protože nedošlo k předpokládané dohodě s mateřskou školou, aerobik probíhá nadále v sále u zahrádkářů. Cvičíme
každé pondělí od 19 h.

 

SPOLEČENSKÁ KRONIKA

V říjnu se dožívají významného životního jubilea: Ludmila Sovková (65 let),

Ivan Nekuža (65 let), Věra Haničáková (70 let), Ladislav Hvězda (80 let).

Blahopřejeme!

 

HUMOR

Pan Novák jde do útulku zvířat. Chce si vybrat nějakého hlídacího psa. Ptá se zaměstnance: „Je tenhle pes dost
ostražitý?“ „Ovšem! Štěká prakticky neustále, při pouhém pomyšlení na lupiče!“

Zpravodaj vychází s laskavým přispěním firmy DESMOND (slabo a silnoproudé instalace a výškové práce), jejímž
majitelem je Ing. Pavel Kříž.


